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P R O T O K O Ł Nr X2015
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu ,

odbytej w dniu 19 maja 2015r.
w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu

w godz. 13.00 do 14.30

Ad. 1.
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia Sesji Rady Miejskiej
w Ogrodzieńcu
Powitał wszystkich zebranych:
- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,
- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak,
- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia,
- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,
- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec.
Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu.

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa
przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali
powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli

ü zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad,
ü projekty uchwał będące przedmiotem obrad.

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji
uczestniczyło 13 radnych. Radni nieobecni : Wanda Bednarz, Patryk Szczygieł - co
zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.

Ad 2.
Przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt porządku obrad Radni otrzymali w
materiałach sesyjnych, po czym zapytał czy będą zgłaszane wnioski dot. porządku
sesji.

Burmistrza MiG pan Andrzej Mikulski wniósł o uzupełnienie porządku obrad o
dodatkową uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia
2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania , nabywania i wykupu.
Opiniując uchwałę dot. obligacji Regionalna Izba Obrachunkowa zgłosiła sugestie
wprowadzenia w niej poprawek i poprawiony projekt uchwały złożony został pod
obrady na dzisiejszej sesji. Projekt uchwały został radnym przedstawiony podczas
obrad komisji.
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Na wniosek Burmistrza oraz Przewodniczącego Rady sprawozdanie z działalności
Burmistrza przeniesione zostało na koniec sesji

Porządek obrad z poprawkami został przegłosowany i przyjęty jednomyślnie przez
radnych 13 głosami.

Porządek obrad wg którego była prowadzona sesja przedstawiał się następująco :
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr VI/2015 z sesji z dnia 17.02.2015r
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie

w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z Cmentarzy Komunalnych

 i urządzeń cmentarnych na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Ogrodzieńcu za
2014r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od
osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów
i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia
2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania , nabywania i wykupu.

10. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności
11. Interpelacje i zapytania radnych.
12. Wnioski i oświadczenia.
13. Zamkniecie obrad.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 20 stycznia 2015r.
Protokół Nr VI /2015 z sesji z dnia 17 grudnia 2015r. zostały przyjęty przez radnych
bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie
w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Ogrodzieńcu pani Grażyna Gaweł
omawiając projekt uchwały między innymi powiedziała - Zgodnie z ustawą o
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków
przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne określa taryfę na jeden rok. Taryfy
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podlegają zatwierdzeniu w drodze uchwały rady gminy. Przedsiębiorstwo w terminie
70 dni przed planowanym dniem wejścia taryf w życie przedstawiło wniosek o ich
zatwierdzenie. Rada Gminy podejmuje uchwałę o zatwierdzeniu taryf, w terminie 45
dni od dnia złożenia wniosku albo o odmowie zatwierdzenia taryf, jeżeli zostały one
sporządzone niezgodnie z przepisami.
W roku ubiegłym taryfy nie uległy zmianie. ZGK dysponował takimi środkami jak w
poprzedni jeszcze roku, a koszty obsługi poszły wzwyż. Został ustalony plan
modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie. Przedstawiliśmy tam remonty i
modernizacje wodociągów w całej Gminie, a to kosztuje. Podwyżka zakłada wzrost
opłat o 21 groszy i wynika ona ze wzrastających kosztów obsługi urządzeń
wodociągowych oraz z planu modernizacji, a na te koszty Zakład nie ma wpływu.
Opłaty abonamentowe to są stałe cent i dla odbiorców z wodomierza stawka wynosi
5, 04 zł i nie uległa zmianie zaś dla odbiorców z ryczałtu o 7 gr wzrost i będzie
wynosić 4,69 brutto , dla odbiorców z podliczników wzrasta o 3 grosze i wyniesie
4,07 miesięcznie.
Stawki za przyłącza i roboty techniczne nie uległy zmianie

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski - stwierdził, że obowiązkiem Urzędu MiG była
weryfikacja taryf i takowa została przeprowadzona i nie stwierdzono aby koszty były
zawyżone lub inne niż związane z obsługa wodociągów.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie

1. Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/71/2015 została przyjęta.

Ad.5
Podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z Cmentarzy Komunalnych
 i urządzeń cmentarnych na terenie Miasta i Gminy Ogrodzieniec.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_71_2015.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/72/2015 została przyjęta.

Ad.6
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w
Ogrodzieńcu za 2014r.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/73/2015 została przyjęta.

Ad.7
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości od
osoby fizycznej na rzecz Gminy Ogrodzieniec.

Burmistrza MiG Pan Andrzej Mikulski omawiając projekt uchwały między innymi
powiedział - Przejęcie działki nr 188/7 jest niezbędne do realizacji celu publicznego w
związku z potrzebą regulacji przepływu wód i ochronie przed powodzią terenu
położonego w Kiełkowicach pomiędzy ulicami Pielgrzymów, Turystyczną, Sarnią i
Starowiejską.

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_72_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_73_2015.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/74/2015 została przyjęta.

Ad.8
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów
i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2015 rok.

Projekt uchwały wraz z autopoprawka został omówiony przez Skarbnika Gminy
Panią Annę Kuźniak – szczegóły podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do
protokołu projekt uchwały w przedmiotowej sprawie

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/75/2015 została przyjęta.

Ad.9
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/22/2014 z dnia 29 grudnia
2014r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania , nabywania i
wykupu.

Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźniak, która
między innymi zaznaczyła, ze poprawkę do uchwały wprowadza się na wniosek
Regionalnej Izby Obrachunkowej , a sprawa dotyczy zmiany terminów i tak § 2
uchwały, otrzymuje nowe brzmienie ”Celem emisji jest spłata wcześniej
zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek w latach 2015-
2017 oraz finansowanie planowanego deficytu budżetu w latach 2015-2016.”

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_74_2015.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_75_2015.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią
Małgorzatę Janoskę.
Projekt uchwały był przedmiotem obrad komisji rady i uzyskał pozytywną opinię.
Radni nie mieli uwag do odczytanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały
Wynik głosowania :
Głosów „Za” - 13
Głosów „Przeciw” -0
Głosów „Wstrzymujących się” 0
Rozstrzygnięcie
Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr X/76/2015 została przyjęta.

Ad. 10
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności.
Ø Śląski Bank Spółdzielczy SILESIA w Katowicach zgodnie z decyzją Komisji

Nadzoru Finansowego przejął z dniem 24 kwietnia 2015. Bank Spółdzielczy w
Zawierciu, którego oddział mamy w Ogrodzieńcu w budynku Urzędu.

Ø 2 maja Dzień Strażaka, z tej okazji odprawiona została uroczysta msza święta
Po nabożeństwie strażacy z pocztami sztandarowymi udali się na plac przed
remizą w Ryczowie Kolonii, aby dokonać poświęcenia figury św. Floriana,
patrona strażaków. Również w parafii Giebło jednostki OSP Mokrus, Gulzów,
Kiełkowice i Giebło obchodziły tradycyjnie Dzień Strażaka. Po uroczystej mszy
odprawionej w kościele parafialnym w Gieble jednostki wraz z pocztami
sztandarowymi przemaszerowały ulicami Giebła i udały się do remizy w
Kiełkowicach. Tam odbyła się druga część uroczystości, połączona z
wręczeniem odznaczeń zasłużonym druhom.

Ø 3 maja br. w Ogrodzieńcu uczciliśmy dzień uchwalenia Konstytucji 3 Maja,
spod Urzędu Miasta i Gminy wyruszył orszak prowadzony przez Dziecięco-
Młodzieżową Orkiestrę Dętą. Władze gminy,radni, dyrektorzy i kierownicy
jednostek organizacyjnych, pracownicy oraz mieszkańcy przemaszerowali
ulicami miasta do Kościoła Parafialnego, gdzie odprawiono nabożeństwo w
intencji Ojczyzny oraz strażaków. Po mszy defilada przemaszerowała na
Cmentarz Komunalny, by pod Pomnikiem Poległych złożyć wiązanki kwiatów i
uczcić pamięć poległych w walce za naszą Ojczyznę.

Ø Mianowany został nowy Komendant Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu pan
Grzegorz Migdał.

Ø 4 maja w UMiG w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie z właścicielami działek
przy ul. Sawickiej w sprawie uregulowania spraw własnościowych i

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_x_76_2015.pdf
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docelowego przebiegu drogi. Gmina przygotowuje się remontu ul Sawickiej\ w
przyszłych latach i zamierzeniem jest, aby na całej długości przebiegu drogi
zapewnić jej odpowiednią szerokość.

Ø 6 maja w Mokrusie na ul. Sarniej miało miejsce spotkanie mieszkańców,
przedstawicieli UMiG oraz geodety w celu wytyczenia ulicy Sosnowej w
związku z przygotowywanym remontem drogi.

Ø 7 maja odbył się Powiatowy Dzień Biblioteki i Bibliotekarza. Tegoroczne
obchody miały miejsce w MGBP w Ogrodzieńcu i zgromadziły bibliotekarzy z
całego powiatu zawierciańskiego. Były życzenia, kwiaty i podziękowania dla
bibliotekarzy oraz zaproszonych Gości.

Ø 11 maja odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ, na której podjęto
uchwałę o zatwierdzeniu sprawozdania finansowego za rok 2014.

Ø 12-13 maja Gminne Centrum Informacji w Ogrodzieńcu Zorganizowało Turniej
Wiedzy o UE dla uczniów szkół podstawowych i gimnazjum z terenu gminy
Ogrodzieniec. Patronat nad turniejem objęli: prof. dr hab. Jerzy Buzek –oraz
Burmistrz włoskiej Gminy Melissano. W tegorocznym konkursie tematem
wiodącym była współpraca polsko- -włoska oraz wiedza o Italii, w związku z
15-leciem współpracy gminy Ogrodzieniec i Melissano we Włoszech. Główna
nagroda to wyjazd do Parlamentu Europejskie do Brukseli..

Ø 12 maja odbyło się posiedzenie wspólne komisji rady oraz sołtysów dot. spraw
związanych z projektem studium uwarunkowań i kierunków rozwoju Miasta i
Gminy Ogrodzieniec i założeń do nowy plan zagospodarowania
przestrzennego dla MiG Ogrodzieniec, który jeszcze w tym roku chcemy
zatwierdzić.

Ø Oddano do użytku nowe place zabaw :na Krepie i koło Domu Kultury oraz przy
ul. Spacerowej w Ogrodzieńcu wraz z siłownią na świeżym powietrzu .

Ø Trwa procedura konkursu na opracowanie koncepcji architektoniczno-
urbanistycznej rozbudowy Przedszkola Publicznego przy Zespole Szkolno-
Przedszkolnym w Ogrodzieńcu. Wyłoniony projektant wykona dokumentację
architektoniczno-budowlaną niezbędną do złożenia wniosku o dofinansowanie
rozbudowy przedszkola.

Ø Kontynuowane są prace związane z opracowaniem ważnych dla przyszłości
gminy i niezbędnych do ubiegania się o dofinansowanie unijne dokumentów
strategicznych: Planu Gospodarki Niskoemisyjnej oraz Lokalnego Programu
Rewitalizacji. W ramach tego drugiego opracowywane są m.in. informacje
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zawarte w ankietach satysfakcji i opinii mieszkańców na temat warunków
życia, których wypełniono blisko 270.

Ø Trwa nabór na wolne stanowisko pracy : specjalista ds. zarządzania
kryzysowego, spraw obronnych i informacji niejawnych w UMiG w
Ogrodzieńcu.

Ø Trwa nabór na ławników sądowych- szczegółowe informacje dostępne są na
stronie internetowej Gminy w BIP-ie oraz u Sekretarza Miasta i Gminy
Ogrodzieniec, jak również zostaną podane w Gazecie Ogrodzienieckiej .

Ø Burmistrz poinformował następnie o wynikach postępowania przetargowego
przeprowadzonego w celu wyłonienia wykonawcy dot. świadczenia usług
odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych powstających na
nieruchomościach zamieszkałych na terenie Gminy Ogrodzieniec. Między
innymi powiedział - „nastąpiło otwarcie ofert celem wyłonienia wykonawcy,
mieliśmy wyłonić firmę, która z dniem 1 lipca będzie świadczyć usługi na
naszym terenie. Przetarg został ogłoszony na świadczenie usług na okres 3
lata tj na 36 miesięcy i nawiązywał do obowiązującego, nowego regulaminu
utrzymania czystości i porządku w gminie. Nowy regulamin dostosowany
został do wymogów znowelizowanej ustawy, jak również zawierał nieco więcej
niż ustawa narzuca, zawierał nasze propozycje, które wydawało się będą
służyć poprawie funkcjonowania systemu. Jedną ze zmian było zwiększenie
częstotliwości odbioru odpadów komunalnych. Nowa ustawa wprowadziła
obowiązek wywozu odpadów komunalnych z posesji z terenów miejskich co
dwa tygodnie, a z terenów pozamiejski tj sołectw dopuszczalne było raz w
miesiącu. Uznaliśmy, że należy w całej gminie zrobić jednakowo i
wprowadziliśmy co dwa tygodnie wywóz odpadów zarówno w mieście jak i na
wsiach. Ponadto wychodząc naprzeciw oczekiwaniom i sugestiom
mieszkańców zwiększyliśmy częstotliwość odbioru odpadów segregowanych,
zwiększyliśmy częstotliwość funkcjonowania punktu selektywnej zbiórki
odpadów i jeszcze kilka innych zmian, które spowodowały dość duży wzrost
cen. Wpłynęły nam dwie oferty :oferta I Firmy Ekosystem Strach i Stach z
Konopisk zawierała kwotę 2.943 tyś zł brutto za świadczone usług na 36
miesięcy, oferta II Firmy Remondis kwota brutto 2.738 tyś zł. Jeżeli kwotę z
oferty podzielimy przez 36 miesięcy i podzielimy przez 8300 osób
zamieszkujących na naszym terenie, to koszt na jedną osobę za usługę, za
sam odbiór i zagospodarowanie odpadów bez kosztów administracyjnych,
które gmina ponosi, to wychodzi nam kwota : z I oferty 9,85 zł na osobę, z II
oferty 9,16 zł na osobę. Koszty administracyjne, które gmina ponosi w związku
z realizacją ustawy, to jest ok 120 tyś zł rocznie. Na to składają się koszty
związane: z zatrudnieniem osób, które obsługują system, z obsługą księgowo-
administracyjną, z opłatami z korespondencją itp. Koszt administracyjny
uczyni 1, 20 zł i po dodaniu tej kwoty cena za usługę wyniesie na osobę: z
pierwszej oferty 11 zł , z drugiej oferty 10,36zł .Obecnie jesteśmy na takim
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etapie przetargowym, że oferty zostały otwarte, a przed Burmistrzem decyzja
co robić dalej ?
Środki które posiadamy, które przeznaczyliśmy na przetarg wyliczone były na
podstawie tego jak do tej pory ta opłata funkcjonowała - 8 zł na osobę,
liczyliśmy że uda się ją uzyskać. Jeśli chcemy przetarg rozstrzygnąć musimy:
albo zwiększyć opłaty, albo brakujące kwoty z budżetu uzupełnić, albo
unieważnić przetarg, bowiem mamy ku temu podstawy prawne, gdyż w
budżecie założyliśmy mniejszą kwotę niż wpłynęły oferty i jeżeli Rada
zdecyduje, że nie dokładamy z budżetu do tych kwot przeznaczonych na
usługi, to możemy przetarg unieważnić i ogłosić go na nowo. Gdybyśmy
przetarg unieważnili należałoby rozważyć, czy nowy przetarg ogłosić w
oparciu o posiadany znowelizowany regulamin, czy też spróbować z tego
regulaminu usunąć to co generuje koszty i w ten sposób spowodować że
oferta/cena usługi byłaby niższa (chodzi tu o kwestie związane z wywozem
śmieci z nieruchomości). Gdybyśmy się na to zdecydowali i gdyby Rada
zatwierdziła regulamin w którym mielibyśmy tylko to co jest obowiązkiem
ustawowym, zrezygnowali z tego co było więcej, z tego co sugerowali
mieszkańcy, to oferta byłaby tańsza. Wymaga to opracowania nowego
regulaminu, zatwierdzenia go przez Rade i ogłoszenia przetargu.
Burmistrz zaznaczył jednocześnie i uprzedzał, że wówczas w sołectwach
wywóz odpadów byłby raz na miesiąc, a w mieście wg ustawy raz na dwa
tygodnie. Nie chciałby aby zarzucano potem, że są różnice, że inaczej na wsi,
a w mieście częściej bo co dwa tygodnie, ale tak wynika z ustawy.
Burmistrz zwrócił się następnie do radnych z prośbą o rozważenie tej sytuacji
oraz sugestie co dalej w tej sprawie robimy.

Ad. 11
Interpelacje i zapytania radnych.

Radna Jolanta Ciołczyńska - Mamy ładną siłownię na świeżym powietrzu, ale
przydałoby się tam wstawienie kilku ławek i utwardzenie gruntu pod urządzeniami.

Radny Zbigniew Fabiańczyk - Dworek w Gieble wymaga remontu – zewnętrzne
ściany są w złym stanie technicznym, odpadający tynk, pęknięcia.
Zabierając głos w sprawie śmieci sugerował zmiany w regulaminie dodał przy tym że
jasne jest że w takim kierunku należy zmierzać a nie wprowadzać podwyżki opłat.
Dyskusje w sprawie śmieci proponował przeprowadzić na Komisjach Rady.
Nadmienił ponadto, że warto przemyśleć jeszcze ten temat i iść w takim kierunku,
aby gmina samodzielnie zajmowała się świadczeniem usług śmieciowych. Czy gmina
mogłaby sama odbierać odpady, np. zakupić smieciarkę lub powołać spółkę.

Radny Janoska Jerzy również wypowiedział się za  tym,  aby  w  interpelacjach  nie
dyskutować w sprawie śmieci, lecz na komisjach zająć się tym tematem. Stwierdził
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ponadto,że on był przeciwko nowemu regulaminowi bowiem już wówczas spodziewał
się że nowy regulamin w którym zwiększono usług, spowoduje wzrost opłaty, a na to
nie ma przyzwolenia. Wprowadzając zmiany w regulaminie możemy regulować ceną
i na komisjach proponuje dalszą dyskusje dot. śmieci i zmian w regulaminie.
W imieniu mieszkańców sołectw Fugasówka i Markowizna zapytuję: na jakim etapie
jest budowa, dokończenie budowy drogi gminnej ul. Krótkiej?
Proszę o naprawę drogi na Markowiźnie i wysprzątanie dzikich wysypisk śmieci
wzdłuż ul. Reja, Kolejowej i Mickiewicza.
Radny negatywnie wypowiadał się w sprawie patronatu Jerzego Buzka nad
konkursem organizowanym dla młodzieży nt wiedzy o Unii Europejskiej

Radna Marta Baryłka - Proszę w imieniu mieszkańców Józefowa o naprawę
nawierzchni w Józefowie od posesji p. Synoradzkiej do samego tartaku. Proszę o
zwrócenie uwagi na wysypisko śmieci jakie pojawiło się koło stawu w Cementowni.
Proszę o wysprzątanie chodnika w Cementowni prowadzącego do Os. E.
Orzeszkowej.

Radna Maria Lipka Stępniewska - Kiedy odbędą się posiedzenia wspólnych komisji
dotyczących dróg zaplanowanych do remontu. Lasek – zrobił tam się zagajnik.
Przydałaby się tam wycinka i zagospodarowanie, z myślą o przywróceniu tego
miejsca mieszkańcom.

Odpowiedzi Burmistrza:

ü Ławki i utwardzenie przy siłowni – rozmawialiśmy z jednym z wykonawców i w
najbliższym czasie zlecimy utwardzenie tego miejsca. Ławki też zostaną
zamontowane.

ü Czynimy starania o znalezienie środków na remont elewacji dworku.
Chcielibyśmy prace te przeprowadzić jeszcze w tym roku.

ü Czy gmina może samodzielnie odbierać śmieci ? Aktualne przepisy
uniemożliwiają to gminie i wszędzie w Polsce, gminy muszą zlecać
świadczenie usług śmieciowych firmie specjalistycznej. Natomiast gdyby była
możliwość przez gminę taką usługę wykonywać, to rozważalibyśmy taką
możliwość i dążyli do tego, aby samodzielnie realizować to zadanie, tak jak to
robimy w przypadku zaopatrzenia w wodę, z tym że do realizacji zadania
oprócz kompetencji ustawowych musielibyśmy dysponować jeszcze
odpowiednim sprzętem. Jeśli chodzi o dyskusje odnośnie zmian w regulaminie
dot. wywozu odpadów komunalnych przyjmuje do wiadomości, że radni na
komisjach w tej sprawie będą dyskutować. W związku z tym w najbliższych
tygodniach zostanie opracowany nowy regulamin. Rozumie że nie ma
przyzwolenia radnych i burmistrza również na zwiększenie opłat za śmieci,
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dlatego zostanie zmieniony regulamin. Zostanie on przedstawiony do
zatwierdzenia na początku czerwca.

ü Drugi etap budowy ul. Krótkiej w Fugasówce – jeżeli nie uzyskamy zgody
właścicieli gruntów to musimy dokonać zmian w projekcie.

ü W uchwale mamy zatwierdzoną pozycję 20 tys. zł na sprzątanie dzikich
wysypisk w gminie.

ü Naprawa dróg – sprawę przekażę do inspektora ds. dróg, który dokona wizji w
terenie.

ü Posprzątanie wysypiska przy stawie przekażę do ZGK.

ü Wytypowanie dróg do remontu zostało przekazane inspektorowi ds. dróg, który
rozmawiał z wszystkim radnymi z sołectw i ustalimy wspólnie, które drogi na
jakie lata zaplanować do remontu.

ü Lasek – warto się zastanowić jak to miejsce zagospodarować. Mogłoby, tak jak
kiedyś, pełnić rolę miejsca spotkań, festynów, wspólnej zabawy.

Ad.
Wnioski i oświadczenia

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Dariusz Ptaś poinformował - prowadzony jest nabór na
stanowisko ławników sądowych w kadencji 2016-2019. Wyboru ławników dokona
Rada Miejska w Ogrodzieńcu. Zgodnie z informacją Prezesa Sądu Okręgowego w
Częstochowie Rada Miejska w Ogrodzieńcu wybierze:1 ławnika do Sądu
Okręgowego w Częstochowie i 3 ławników do Sądu Rejonowego w Zawierciu, w tym
1 do Wydziału – Sądu Pracy
Zgłoszenia należy składać w nieprzekraczalnym terminie do 30 czerwca 2015 r. w
Urzędzie Miasta i Gminy Ogrodzieniec, Plac Wolności 25, punkt informacyjny, p.17 w
godzinach pracy urzędu.
Wzór karty zgłoszenia jest dostępny w Urzędzie Miasta i Gminy Ogrodzieniec, Punkt
informacyjny, p.17, parter. Wzór karty jest dostępny także za pośrednictwem
Internetu, na stronach www.ms.gov.pl. http://bip.ms.gov.pl/pl/ministerstwo/sady-
powszechne/

Przewodniczący Rady oznajmił - podczas dyżurów mieszkańcy dopytują się co z
gabinetami stomatologicznymi i czy w szkołach może pracować lekarz, lub
pielęgniarka. Przewodniczący poprosił Dyrektora SPZOZ w Ogrodzieńcu o
informacje w tej sprawie

http://www.ms.gov.pl/
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Dyrektor SPZOZ Pan Bogdan Kuśmierski odnosząc się do tematu gabinetów
stomatologicznych między innymi powiedział:
W naszej Przychodni już ok. 17 lat temu ten problem pojawił się, mieliśmy w
przychodni gabinety stomatologiczne jako usługi świadczone przez prywatnych
lekarzy, którzy dzierżawili gabinety. Usługi są świadczone, a kontrakt podpisują
lekarze stomatolodzy, a nie Przychodnia. Zadania statutowe SPZOZO w
Ogrodzieńcu realizuje nie mieliśmy i nie mamy w Statucie gabinetów
stomatologicznych - tak jest nie tylko u nas, ale w całej Polsce.
Nie planuje i nie zamierza takiego gabinetu w przychodni uruchamiać, bo to są
koszty ,nie tylko utworzenia, ale i utrzymania gabinetu.
Gabinety stomatologiczne są prywatne, zakłady publiczne rozwiązały to w taki
sposób jak u nas - zostały one wyłączone z zadań statutowych zakładu publicznego i
funkcjonują jako prywatne gabinety stomatologiczne. Stomatolog zajmuje się
uzębieniem, kontrolą i leczeniem w miejscu tam gdzie ma punkt usług i to lekarz
stomatolog podpisuje kontrakt na gabinet. Na naszym terenie funkcjonują gabinety
stomatologiczne, jest ich kilka i mieszkańcy mają dostęp do usług stomatologicznych.

Zadania higienistki szkolnej – higienistka jest i świadczy usługi w szkole, zaś
stomatologiczne usługi uczeń realizuje w gabinecie stomatologicznym i to rodzice
ucznia decydują o tym gdzie te usługi będą świadczone w którym gabinecie.
Higienistka nie może bez zgody rodziców nic zrobić nawet szczepień ochronnych nie
może wykonać bez zgody rodziców. Dostęp do usług medycznych uczniowie mają bo
są gabinety na terenie gminy dostępne.

Przewodniczący Rady - Dyrektorzy szkół zainteresowani są uruchomieniem
stomatologa w szkole , czy byłaby taka możliwość?

Dyrektor SPZOZ odparł, że nie ma możliwości finansowania tych usług w szkole

Ad.1
Zamkniecie obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku
z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.
Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.
Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 14.50

Podpis protokolanta: Podpis przewodniczącego obrad:


